

聖士提反堂幼稚園・幼兒園

新生報名手續

1. 索取申請表格方法

- 於本校網頁下載
- 於辦公時間親臨本校索取(請使用般咸道入口)

2. 遞交申請表格日期及時間

- 幼兒小組(N1)：2017年10月21日(星期六)上午9時正至中午12時30分
- 幼稚園(K1-K3)：2017年10月21日(星期六)下午1時正至4時正
- 遞交方法：親臨本校遞交申請表格，並須連同下列所需文件：
 - i) 出生證明書正副本(如非本港出生，請附上有效居港證明文件正副本)
 - ii) 兩個回郵信封(貼上\$1.7郵票及清楚寫上報讀學生姓名及通訊地址)
- 報名費：港幣40元正(於遞交申請表格時一併收取，不設找續)，無論申請成功與否，報名費概不退還。

註：恕不接受郵寄申請

St. Stephen's Church Kindergarten • Nursery Application Procedures for New Students

1. Collection of Application Forms

- Download from school website
- Obtain from school in person within office hours (please use the Bonham Road entrance).

2. Submission of Application Forms

- Nursery - 21/10/2017 (Sat) 9:00a.m. to 12:30p.m.
- K 1 - K 3 - 21/10/2017 (Sat) 1:00p.m. to 4:00p.m.
- Submit the application form in person with the documents required:
 - i) Original and photocopy of HK Birth Certificate (For Non-Hong Kong Resident, please provide valid documents)
 - ii) Two \$1.7 stamped envelopes with complete mailing address and name of applicant
- Application fee (if applicable): HK\$40 (to be collected with the application form).

The application fee is non-refundable whether the application is successful or not.

(All mailing application will not be accepted.)